
 

       

 

Motie:  De wijkraden niet met het badwater weggooien 

 

De gemeenteraad in vergadering bijeen op donderdag 15 december 2022 gehoord 

hebbende de discussie over de Startnotitie van Wijkraden naar Wijkplatforms 

 
Constaterende dat: 
-in de startnotitie staat dat wij afscheid nemen van de wijkraden en tegelijkertijd 
wijkplatforms opgezet zullen worden;1 
 
Overwegende  dat: 
-het nog niet zeker is hoe de wijkplatforms eruit komen te zien; 
-het gesprek over de verandering van wijkraden naar wijkplatforms met belanghebbenden 
nog gevoerd moet worden;  
-hieruit kan blijken dat er een brede wens bestaat tot behoud van de wijkraden; 
 

Draagt het college op om: 
-nog geen afscheid te nemen van de wijkraden; 
-bij de nog te voeren gesprekken met de belanghebbenden het ook expliciet te hebben over  
 de mogelijkheid tot behoud van de wijkraden; 
-de raad in het vervolgproces hierover te informeren; 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 

 

 
1 Startnotitie van wijkraden naar wijkplatforms, blz.5 


